
Enskede-Årsta-Vantörs 

stadsdelsförvaltning 

Tjänsteutlåtande 

Dnr 1.5.1.-141/2015 

Sida 1 (2) 

2015-03-16 

Lokal- och stadsmiljöenheten 

 

 

 

Enskede-Årsta-Vantörs 

stadsdelsförvaltning 

Lokal- och stadsmiljöenheten 

 

Slakthusplan 4 

121 22 Johanneshov 

Telefon 08-50814050 

Växel 08-50814000 

christoffer.lindh@stockholm.se 

www.stockholm.se 

 

Handläggare Till 
Christoffer Lindh 
Telefon: 08-50814050 

Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd 

Motion om bättre förutsättningar för jämlika 
motionsspår – svar på remiss  

Förvaltningens förslag till beslut 
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Sammanfattning 

Regina Kevius (M) har, till Kommunstyrelsen, inkommit med en 

motion om bättre förutsättningar för jämlika motionsspår. 

Motionären menar att en överföring av ansvaret för motionsspåren 

från stadsdelarna till idrottsnämnden skulle öka tillgängligheten och 

utvecklingen av motionsspåren. Förvaltningen håller inte med om 

detta utan menar att stadsdelsnämnderna har en större kunskap om 

de lokala behoven. Förvaltningen anser dessutom att förslaget inte 

stämmer med stadens avsikt att utreda ett ökat ansvar till 

stadsdelsförvaltningarna i ett led att stärka den lokala demokratin. 

Bakgrund 

Regina Kevius (M) har, till Kommunstyrelsen, inkommit med en 

motion om bättre förutsättningar för jämlika motionsspår.  

Ärendet 

Av stadens 19 motionsspår förvaltas 12 av stadsdelsnämnderna. 

Motionären anser att det är rimligt att flytta över drift och skötsel av 

dessa till idrottsnämnden för att öka tillgängligheten. Motionären 

menar att idrottsnämnden dels har ett uppdrag att tillgodose 

stockholmarnas möjligheter till idrott och motion och dels rätt 

maskiner och kompetens för att se efter och utveckla 

motionsspårsområdena på ett sätt som stadsdelsnämnderna inte kan. 
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Slutligen menar motionären att det genom centralisering av driften 

gör att staden mer systematiskt kan arbeta med 

trygghetsförbättrande åtgärder i anslutning till motionsspåren. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av Lokal- och stadsmiljöenheten. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Stadsdelsförvaltningen håller inte med Regina Kevius när hon 

menar att en överföring av ansvaret för skötseln av motionsspåren 

till idrottsnämnden skulle innebära en ökad tillgänglighet. 

Stadsdelsnämnderna har en större lokalkännedom och en överblick 

över det specifika lokala behoven på respektive plats. Motionsspår 

är, för den enskilde utövaren, en billig möjlighet till att komma ut 

och få motion hela året. Om ansvaret förs över ser förvaltningen en 

ökad risk att förvaltningen av motionsspåren mer blir en ekonomisk 

fråga och mindre av en social. 

 

Samtidigt ska staden utreda ett utökat ansvar till 

stadsdelsförvaltningarna och ett överförande av ansvar från 

stadsdelen till en central förvaltning stämmer dåligt överens med 

denna ambition.  

 

Slutligen anser förvaltningen att rätt kompetens för att se efter och 

utveckla motionsspår mycket väl finns på stadsdelsförvaltningarna. 

 

Bilagor 

1. Motion av Regina Kevius (M) om bättre förutsättningar för 

jämlika motionsspår  


